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Ärende: Begäran om möte i KPR 
 
Som representant för SPF, och efter samtal med ett antal övriga organisationer, begär vi 
återigen att sammanträden ska ske i KPR (ex-vis genom Teams).  
Det har nu förflutit alldeles för lång tid sedan man politiskt informerade och förde dialog 
med oss olika organisationer.  
De skärpta allmänna råd du nämner i skrivelsen 21 05 05, för att framledes också ställa in 
sammanträden, gäller inte att sammanträden inte får genomföras digitalt, och inte heller 
att information ska utebli till KPR. Du har heller inte diskuterat sammanträdesfrågan med 
mig som vice ordförande i KPR. 
Om dialog/information/sammanträden inte kan ske på sedvanligt sätt så bör andra sätt 
prövas. Det är ju viktigt att samhällsinformationer fungerar trots att en pandemi pågår. 
Givetvis är vi medvetna om att restriktioner gäller under Covid -19, men det utesluter inte 
dialog eller kommunikation/information. 

När vi inledde denna mandatperiod, och sammanträden i KPR så etablerades och inleddes 
ett mycket gott samarbete och arbetsklimat. Upplevelsen var att Kommunen uppskattade 
våra synpunkter och medverkan - och att det var viktigt att information vidarebefordrades 
ut till våra medlemmar i kommunen. 

Vi har skickat ett antal frågor till dig, och fått svar att frågorna tas upp när sammanträden 
för KPR återupptas. På mer akuta frågor har samma svar lämnats. Ingen information har 
heller lämnats om övriga aktuella frågor som kommunen arbetar med under hela den tid 
som Covid-19 pågått, med undantag av Ditt brev i juli 2020, annars i princip ingenting 
under 1 års tid.  
Det förtroendefulla samarbete som inledde mandatperioden riskerar att haverera om 
samarbetet inte återupptas. 
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